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§ 13 
Strategi för god, hälsosam och klimatsmart mat  
Svar på remiss från kommunstyrelsen 
 

Beslut 

1. Remissen besvaras med förvaltningens tjänsteutlåtande. 

2. Omedelbar justering. 

 
Ärendet 
Stadsledningskontoret har utarbetat ett förslag till stadsövergripande matstrategi. 

Syftet är att bidra till bättre folkhälsa. Strategin omfattar alla verksamheter och 

är användbar oavsett om måltider utförs i egen regi eller av entreprenör. 

Livsmedelsverkets måltids-modell ska vara utgångspunkt för att främja 

samsynen på hälsa, kvalitet, hållbarhet, säkerhet, trivsel och pedagogiska 

aspekter. 

 

Stadsdelsförvaltningen är positiv till förslaget om matstrategi och anser att den 

är tydlig och välstrukturerad. I strategin anges att matavfallet ska återvinnas. 

Förvaltningen tycket att det är bra, men vill framföra att förvaringen av 

matavfall behöver lösas på ett säkert sätt för att undvika problem med råttor, 

vilket i dagsläget är ett problem i stadsdelsområdet. Förslaget om att 

verksamheter som erbjuder måltider ska försöka erbjuda minst två rätter, varav 

en vegetarisk, varje dag kan bidra till minskad klimatpåverkan och till att det 

finns mat som tilltalar alla varje dag.  

 

I underlaget anges att matstrategin ska tillämpas i alla stadens verksamheter. 

Förvaltningen anser att det behöver tydliggöras att strategin även omfattar 

målgrupperna inom fritidsverksamhet såsom öppen förskola, parklekar, 10-12-

årsverksamhet, ungdomsgårdar och träffpunkter. 

 
Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 1 oktober 2018.  

Dnr 1.5.1-368-2018.  
 
Förslag till beslut  
Ordföranden Elvir Kazinic (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.     

Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag. 

 

 

 

 


